

Date: 10th January, 2017

Ref. IIF/KZ/OT-2017-1

TO WHOM IT MAY CONCERN,

**LETTER OF AUTHORIZATION**

We, Fujikura Ltd.; a company having its registered office at 1-5-1, Kiba, Koto-ku, Tokyo 135-8512, Japan, hereby certify that "Optictelecom StroyService LLC", a corporation having its head office at Republic of Kazakhstan, 050010, Almaty, Karmysov st. 76A/2 is a Fujikura's Exclusive distributor in the territory of Republic of Kazakhstan in order to resell the below mentioned products and provide its customers with technical services for the products manufactured by us.

- Fujikura Brand Fusion Splicer (excluding Specialty Fusion Splicer)
- Fujikura Brand accessories and tools for Fusion Splicer (excluding Specialty Accessories and tools)
- Fujikura Brand Spare and Maintenance Parts for Fusion Splicer and its accessories and tools
- Fujikura Brand Optical Fiber Testing Equipment and its accessories

Optictelecom StroyService LLC is also authorized to carry out Marketing, Promoting, Supply, and training for above mentioned products in the territory of Republic of Kazakhstan.

This Authorization shall be valid until 31 December 2017.

**АВТОРИЗАЦИОННОЕ ПИСЬМО**

Компания «Фуджикура», с офисом, расположенным по адресу: Япония, 135-8512, Токио, Кото-ку, Киба, 1-5-1- настоящим письмом подтверждает, что компания ТОО "Оптиктелеком СтройСервис", Республика Казахстан, 050010, г. Алматы, ул. Кармысова, д. 76А/2, - является эксклюзивным дистрибьютором на территории Республики Казахстан оборудования, согласно списку ниже, а также оказывает услуги сервисного сопровождения данного оборудования.

Список оборудования, на которое распространяется авторизация:

- сварочные аппараты для оптоволокну производства «Фуджикура» (кроме «специальной» серии);
- аксессуары и вспомогательные устройства для сварочных аппаратов «Фуджикура» (кроме аксессуаров и вспомогательных устройств для «специальной» серии);
- запасные части для сварочных аппаратов производства «Фуджикура»;
- устройства тестирования и их аксессуары производства «Фуджикура».

Компания ТОО "Оптиктелеком СтройСервис" также авторизована поставлять продукцию «Фуджикура» на рынок Республики Казахстан, осуществлять тренинги по продукции, маркетинг и акции по продвижению.

Данная авторизация действительна до 31 Декабря 2017 года, после чего требуется новая.

Fujikura Ltd.

大西 政信

Masanobu Onishi

Manager

Infrastructure Sales & Marketing Department 1

Power & Telecommunication Systems Company

